
 

ID Titel 

 

Agendapunt Toezegging Pf.houder Stand van zaken 

156 Rond de zomer in de 

informatiecarrousel een 

presentatie verzorgen 

over het 

binnensportbeleid 

Raadsvergadering 

10-04-2025  

10. Uitgangspun-

tennotitie buiten-

sportaccommodatie

beleid 

 

Wethouder Bruining zegt toe 

rond de zomer in de 

informatiecarrousel een 

presentatie te verzorgen over 

het 

binnensportaccommodatiebeleid. 

H. Bruining  

155 Verslag van overleg met 

SWA over woningbouw 

aan de Piterpôlle in 

Twijzel naar de raad 

sturen 

Raadsvergadering 

10-04-2025  

04. Vragenhalfuur 

Wethouder Bruining zegt toe dat 

hij het verslag van het overleg 

met de SWA dat binnenkort 

hierover plaatsvindt, zal sturen 

naar de raad. 

H. Bruining 210525: Het gesprek vond op 22 april 

2025 plaats en was een kennismaking van 

wethouder Bruining met de directeur van 

SWA. Kort na dit gesprek verstuurde SWA 

onderstaand persbericht, dat tevens een 

verslag van het gevoerde gesprek is.   

“250423 Persbericht Nieuwe duurzame 

huurwoningen in Twizel  Aan de Piterpolle 

te Twizel gaat aannemingsbedrijf Jellema 

uit Dokkum (Jellema) nieuwe duurzame 

huurwoningen bouwen voor de Stichting 

Woningbouw Achtkarspelen (SWA). Op 

deze plek staan nu 12 woningen uit 1958. 

Jellema dient voor SWA een aanvraag in 

voor vier blokjes van 2 onder één kap en 

één vrijstaande woning. Zodra de 

omgevingsvergunning is verleend, worden 

de huidige woningen gesloopt. Dan kan 

Jellema starten met de bouw. Als het 

meezit, vindt de start plaats na de 

bouwvak. Alle woningen zijn 

levensloopbestendig met één slaapkamer 

en badkamer beneden. De 2 onder één 

kapwoningen hebben boven twee 

slaapkamers, een badkamer met douche 

en toilet en een kleinere kamer. 

Daarboven komt een zolder. De woningen 



 

zijn uiteraard gasloos en worden 

verwarmd door een warmtepomp.”   

De raad wordt voorgesteld op 12 juni 

2025 de toezegging als afgedaan te 

beschouwen. 

 

154 Navragen wanneer 

Duurzaamheidsagenda 

wordt geëvalueerd 

Informatiecarrousel 

03-04-2025  

3. Besteding 

CDOKE-middelen 

2025 en 2026 

De heer Koenders zegt toe na te 

vragen wanneer de 

Duurzaamheidsagenda wordt 

geëvalueerd. 

J.E. Boerema 210525: De evaluatie is gepland in Q4 

2025.   

De raad wordt voorgesteld op 12 juni 

2025 de toezegging als afgedaan te 

beschouwen. 

 

153 Contact opnemen met PB 

Surhuisterveen en 

inventariseren welke 

energiecoöperatie/-

initiatieven er zijn in 

Achtkarspelen. 

Informatiecarrousel 

03-04-2025  

3. Besteding 

CDOKE-middelen 

2025 en 2026 

De heer Koenders zegt toe 

contact op te nemen met 

Plaatselijk Belang Surhuister-

veen en te inventariseren welke 

energiecoöperatie/-initiatieven 

er zijn in Achtkarspelen. 

 

J.E. Boerema  

152 In planning behandeling 

begroting 

controlecommissie 

meenemen 

Informatiecarrousel 

03-04-2025  

2. Presentatie 

financiële situatie 

gemeente 

Achtkarspelen 

De heer Kuijpens zegt toe in het 

proces de behandeling in de 

controlecommissie nog mee te 

nemen. 

H. Bruining 210525: Het onderwerp stond 

geagendeerd op de agenda van de 

controlecommissie van 8 mei 2025 en 

komt op 19 juni 2025 nogmaals terug in 

de controlecommissie en de 

informatiebijeenkomst over de kadernota.  

De raad wordt voorgesteld op 12 juni 

2025 de toezegging als afgedaan te 

beschouwen. 

 

151 Nagaan of gemiddelde 

inkomen in Achtkarspelen 

één van de allerlaagsten 

is 

Informatiecarrousel 

03-04-2025  

2. Presentatie 

financiële situatie 

gemeente 

Achtkarspelen 

 

De heer Kuijpens zegt toe na te 

gaan of het gemiddelde inkomen 

in Achtkarspelen één van de 

allerlaagsten is in Nederland. 

H. Bruining  



 

150 Overzicht verschaffen 

over waar staan we qua 

OZB 

Informatiecarrousel 

03-04-2025  

2. Presentatie 

financiële situatie 

gemeente 

Achtkarspelen 

 

De heer Kuijpens zegt toe een 

overzicht te verschaffen van 

waar we qua OZB staan. 

H. Bruining  

149 De raad tijdig informeren, 

mocht er vóór de 

evaluatie Eettuin in 

november aanleiding 

voor zijn 

Raadsvergadering 

20-03-2025  

12. Motie vreemd 

aan de orde van de 

dag GroenLinks, 

PvdA, CU en EdV - 

Toekomst Eettuin 

 

Wethouder Bruining zegt toe dat 

wanneer er vóór de evaluatie 

aanleiding voor mocht zijn, hij 

de raad tijdig zal informeren. 

H. Bruining  

148 Gang van zaken Eettuin 

in het najaar evalueren 

Raadsvergadering 

20-03-2025  

12. Motie vreemd 

aan de orde van de 

dag GroenLinks, 

PvdA, CU en EdV - 

Toekomst Eettuin 

 

Wethouder Bruining zegt toe de 

gang van zaken in het najaar 

(informatiecarrousel november) 

te evalueren. 

H. Bruining  

141 Na een jaar update 

GIS/Jongerenwerk in 

informatiecarrousel of via 

memo 

Raadsvergadering 

28-11-2024  

9. Gebiedsteam-

medewerker in de 

scholen (GIS) en 

Jongerenwerk in het 

Voortgezet 

Onderwijs 

Op verzoek van de heer Van 

Dijk (zelfst. raadslid) zegt 

wethouder Boerema toe om na 

een jaar de raad een update van 

het project te doen toekomen in 

een informatiecarrousel of via 

een memo. 

T.O. 

Brinkman 

130225: portefeuille Jeugdzorg is 

overgegaan naar wethouder Brinkman.  

Vergadering agendacommissie 6 maart: 

het onderwerp 'Stand van zaken GIS-

medewerker' wordt behandeld in de 

raadsvergadering van 9 oktober 2025. 

200325: in het presidium is afgesproken 

dat dit punt in maart 2026 aan de orde 

komt. 

 

139 Prioritering 

woningbouwplannen 

eerst met de raad 

overleggen 

Raadsvergadering 

07-11-2024  

5.10. Programma 8 

- Volkshuisvesting, 

Wethouder Van der Tuin zegt 

toe als prioritering van de 

woningbouwplannen aan de orde 

is, ze eerst met de raad 

L. van der 

Tuin-Kuipers 

210525: Op 15 mei 2025 zijn alle 

woningbouwplannen en de prioritering 

hiervan aan de gemeenteraad 



 

RO en stedelijke 

vernieuwing 

overlegt. Ze stelt voor de 

discussie hierover ook in de 

werkgroep Omgeving te voeren. 

gepresenteerd en is hierover van 

gedachten gewisseld.   

De raad wordt voorgesteld op 12 juni 

2025 de toezegging als afgedaan te 

beschouwen. 

 

128 Nieuw armoedebeleid Raadsvergadering 

20-06-2024  

10. Rekenkamer: 

Onderzoek naar 

armoedebeleid 

Wethouder Brinkman zegt op 

verzoek van dhr. Van Dijk 

(zelfst. raadslid) toe dat er geen 

compleet nieuw beleid 

geschreven zal worden, maar 

dat al het beleid wat er is 

samengevoegd en efficiënter 

wordt. 

T.O. 

Brinkman 

Planning:  

Februari 2025: Conceptbeleidsplan 

Armoede en Schulden bespreken in 

werkgroep Sociaal Domein.  

April 2025: Behandeling beleidsplan in 

raadsvergadering.  

250325: raadsbehandeling is verschoven 

van april naar juni. 

 

121 Kûkhernsterpaed: Idee 

om 'groppe' bij weg te 

trekken meenemen 

Informatiecarrousel 

23-05-2024  

6. Presentatie 

verkeersveiligheid 

Kûkhernsterpaed 

De heer Van Kammen merkt op 

dat de verharding naast het 

asfalt in een gat (‘groppe’) ligt 

en dat maakt het nog 

gevaarlijker. De heer De Boer 

zegt toe het idee van de heer 

Van Kammen om deze ‘groppe’ 

bij de weg te trekken mee te 

nemen. 

J.E. Boerema 110724: de reactie van het college op de 

brief van de inwoner is toegevoegd en op 

de LIS geplaatst. Voor de volledigheid is 

de oorspronkelijke brief van de inwoner 

van de gemeente ook toegevoegd. Het 

college stelt voor de toezegging hiermee 

als afgedaan te beschouwen 

(raadsvergadering 190924).  

190924: Op verzoek van de heer Van 

Kammen (FNP) wordt de toezegging met 

het ID-nr. 121 (Kûkhernsterpaed: idee om 

‘groppe’ bij de weg te trekken, 

meenemen) nog niet als afgedaan 

beschouwd. De FNP-fractie komt hier nog 

op terug.  

210525: Op 19 september 2024 heeft het 

college de raad voorgesteld de toezegging 

als afgedaan te beschouwen. Op verzoek 

van de heer Van Kammen (FNP) werd de 

toezegging echter nog niet als afgedaan 

beschouwd. De FNP-fractie zou hier nog 

op terugkomen. Het college heeft 



 

sindsdien geen reactie meer ontvangen 

van de FNP-fractie en stelt de raad 

nogmaals voor de toezegging op 12 juni 

2025 als afgedaan te beschouwen. 

 

112 Informatie over zoektocht 

niet via LIS, maar in een 

raadsvergadering 

Raadsvergadering 

25-01-2024  

15. Motie vreemd 

aan de orde van de 

dag CU, GL en PvdA 

- Kleinschalige 

opvang asielzoekers 

Portefeuillehouder Brouwer zegt 

toe dat de informatie over de 

zoektocht naar kleinschalige 

opvangplekken in onze 

gemeente niet via de Lijst 

Ingekomen Stukken (LIS) wordt 

gedeeld maar aan de orde komt 

in een raadsvergadering. 

 

J.E. Boerema 130225: de portefeuille Nieuwkomers is 

overgegaan naar wethouder Boerema.  

210525: Op 22 mei wordt dit onderwerp 

meningvormend besproken in de 

raadsvergadering.  

De raad wordt voorgesteld op 12 juni 

2025 de toezegging als afgedaan te 

beschouwen. 

99 Aanbevelingen motie 

meenemen in definitieve 

plan Vierhuisterweg 

Raadsvergadering 

02-11-2023  

7.4. Programma 2 - 

Verkeer, vervoer en 

waterstaat 

Wethouder Vegelin zegt met 

betrekking tot motie P2-M2 

(Verbeteren verkeerssituatie 

Vierhuisterweg Surhuisterveen) 

op verzoek van de heer 

Veenstra (FNP) toe de 

aanbevelingen uit de motie mee 

te nemen in het definitieve plan. 

Zie motie P2-M2 in de bijlage. 

J.E. Boerema 060224: Omdat er op dit moment wordt 

gewerkt aan een nieuw Gemeentelijk 

Mobiliteits Plan (GMP) is de keuze 

gemaakt om de Vierhuisterweg als opgave 

hierin op te nemen. De gemeenteraad 

dient het nieuwe GMP vrij te geven voor 

inspraak (verwachting Q2) en stelt 

daarmee enkele keuzes vast. Deze keuzes 

kunnen invloed hebben op het definitieve 

plan van de Vierhuisterweg. Qua volgorde 

is het daarom beter om eerst het GMP 

vast te stellen voordat het plan voor de 

Vierhuisterweg verder wordt uitgewerkt. 

 

10 Financiële situatie 

dorpshuizen 

Raadsvergadering 

22-04-2021  

6. Is er nog een 

toekomst voor de 

club- en 

dorpshuizen en het 

Sociaal Cultureel 

Werk na 2021? 

Wethouder Jonker ontraadt de 

FNP-motie 'Fergoeding 

ûnreplikesaakbelesting (û.s.b.) 

foar doarps- en buerthuzen', 

maar zegt toe naar de financiële 

situatie van de dorpshuizen te 

kijken en de ozb is daar 

onderdeel van. Het college komt 

met een herstelplan om in ieder 

T.O. 

Brinkman 

230821: Wordt na de zomervakantie aan 

gewerkt.   

190422: Het herstelplan is er nog niet. Er 

is t.b.v. de coalitiebesprekingen die 

momenteel plaatsvinden een memo 

aangeleverd waarin de (on)mogelijkheden 

staan beschreven.  

110423: Het herstelplan moet eventueel 

gemaakt worden door de nieuwe 



 

geval te zorgen dat de 

dorpshuizen in hun exploitatie 

niet kopje onder gaan. 

Coördinator Maatschappelijk Vastgoed. 

Deze functie is echter nog niet vervuld, 

omdat het hier om een nieuwe functie 

gaat. Afgewacht moet worden of hiervoor 

bij de Kadernota geld voor wordt 

vrijgemaakt.  

Raadsvoorstel Toezeggingen 19 december 

2024: Het heeft helaas geruime tijd 

geduurd voordat met het herstelplan kon 

worden begonnen. Wel zijn in de 

tussentijd enkele ad hoc maatregelen 

genomen ter ondersteuning van de 

dorpshuizen, bijvoorbeeld op het gebied 

van verduurzaming.  Inmiddels is er een 

memo opgesteld waarin de vraagstukken 

die spelen rondom dorpshuizen geschetst 

wordt (zie bijlage). Het college heeft in 

het verlengde van deze memo opdracht 

gegeven voor het opstellen van een 

startnotitie dorpshuizenbeleid. In deze 

startnotitie worden de strategische 

uitgangspunten geformuleerd, die dienen 

als kader voor het op te stellen integrale 

dorpshuizenbeleid, zoveel mogelijk in 

samenhang met de uitgangspunten voor 

de in 2025 op te stellen visie sociale basis 

en overige beleid. Verwacht wordt het 

dorpshuizenbeleid in 2025 af te kunnen 

ronden.  

De raad wordt voorgesteld op 19 

december 2024 de toezegging als 

afgedaan te beschouwen. De raad is hier 

niet akkoord mee gegaan, de toezegging 

blijft staan. 

 

 


